
 
 

Zápis z jednání Komise Rady HMP pro sport a tělovýchovu dne 3.10.2012 
  
 

Přítomni:  
Mgr. Petr Bříza, JUDr. Helena Chudomelová, Ing. Pavel Richter, Mgr. Ivan Kabický, Mgr. Jan 
Kalousek, Ing. Antonín Weinert, CSc. 
 
Omluveni: Ing. Marie Kousalíková, JUDr. Monika Krobová Hášová, Ing. František Beneš, 
CSc., Petr Dolínek  
 
Hosté: Mgr. Stanislav Hanovský, vedoucí odd. sportu, volného času a projektů, Jana 
Sedláková, SP GROUP a. s. 
 
Zástupci pražských sportovních svazů, sportovní odborníci: 
Jan Jirovský, Jakub Furmánek, Jiří Toušek,  Michal Hanuš, Dušan Svoboda, Dušan 
Macháček, Zdeněk Bříza, Petr Syrový, Jiří Olšiak, Matěj Horn, Jaroslav Háza, Vladimír Tikal, 
Pavel Saic, Jaroslav Pollert, Vladimír Schiefner, Petr Ditrich, Vladimír Srb, Lubor Tesař, 
Lukáš Tamme,  
 
Program jednání:  

1) Problematika rozdělení finančních prostředků na základě novelizace tzv. “Loterijního 
zákona“  

2) Informace o grantových schématech HMP 2013 v oblasti podpory sportu  
3) Systémové rozvojové programy celopražského významu – informace  
4) Náborový týden pražského sportu     
5) Středoškolská hanspaulská liga 
6) Různé 

 
Předseda Mgr. Bříza přivítal všechny přítomné a zahájil jednání v 15:05 hod. 
 
Ad 1) 
Předseda komise uvedl, že proběhlo první jednání o rozpočtu hl. m. Prahy, jehož 
součástí je i problematika „loterijních finančních prostředků“. Předběžně se do oblasti 
sportu počítá s cca 290 mil. Kč. 
Na toto téma proběhla diskuze mezi členy sportovní komise a zástupci pražského 
sportu. Všichni přítomní se shodli na tom, že předběžně navržená výše je 
nedostačující. 
 
Usnesení: 
Komise RHMP pro sport a tělovýchovu žádá radní JUDr. Chudomelovou iniciovat při 
druhém čtení rozpočtu hl. m. Prahy navýšení finančního objemu do grantového 
systému na minimální výši 400 mil. Kč. 
(Hlasování: 5 pro, 1 proti, 0 se zdržel hlasování). 
 
 
 



Ad 2) 
Předseda komise seznámil přítomné s grantovými schématy v oblasti sportu na rok 
2013. Radní JUDr. Chudomelová připomněla záměr přesunout většinu žádostí, které 
se dosud podávaly do rámce partnerství, do grantových schémat – do programu V. 
Sportovní akce.  
 
Ad 3) 
Mgr. Bříza informoval přítomné z řad sportovních odborníků, že zadal odboru SMS 
seznámit se s dosud zpracovanými projekty za jednotlivé sporty a vypracovat okruhy 
požadovaných položek. Nejčastěji opakující se položky jsou shrnuty do 5 oblastí a je 
navržen procentuální podíl z celkově požadované částky. Projekty musí být 
zpracovány a podány do grantového řízení do 14.11.2012. Žadatelem a garantem 
projektu bude zastřešující pražská organizace, příjemcem dotací bude konkrétní 
sportovní oddíl nebo příslušná tělovýchovná jednota pro cílový sportovní oddíl na 
základě podepsaného memoranda za jednotlivý sport. Zástupci pražského sportu 
jsou proti jednotnému stanovení procent jednotlivých oblastí, převažuje požadavek 
dát maximum na trenéry. Předseda komise informoval přítomné, že budou 
zorganizovány dva přípravné workshopy na téma přípravy projektů, jeden pro 
individuální sporty a druhý pro sporty kolektivní. 
 
Ad 4) 
Předseda komise krátce informoval přítomné, že Náborový týden byl kladně 
hodnocen. Zástupci sportovních odborníků se shodli v tom, že nábor byl úspěšný, že 
získali nové děti, ale většinou chybí trenéři. 
 
Ad 5) 
Mgr. Bříza sdělil, že Středoškolská hanspaulská liga byla nabídnuta středním školám. 
 
Ad 6) 
Zástupce SP Group a. s. paní Jana Sedláková přednesla nabídky společnosti, které 
se váží k výstavišti Letňany a k Aquapalace Praha v Průhonicích 
 
Jednání bylo ukončeno v 17:45 hod. 
 
 
 
Mgr. Petr Bříza  
předseda Komise 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala 
Mgr. Romana Beková 
Tajemnice Komise 

 
 


